
 

Protokół Nr XLII/2022 

z obrad XLII sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 11.07.2022 r. w sali Urzędu Gminy 

w Kołaczkowie. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

czterdziestą drugą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości – 

listy obecności w załączeniu nr 1 i 2. 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 15 radnych, obecnych na sesji jest 15 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ad.3. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wręczenie nagród Wójta Gminy Kołaczkowo prymusom szkół. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad 41 sesji. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wręczenie nagrody im. Wł. St. Reymonta. 

11. Uchwała w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kołaczkowo  

na rok szkolny 2022/2023. 

12. Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr II/13/2018 Rady Gminy Kołaczkowo  

z dnia 11 grudnia 2018 roku w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych i doradców zawodowych, zmienioną Uchwałą Nr VI/44/2019  

Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 15 kwietnia 2019 r. 

13. Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży szkół podstawowych z terenu Gminy Kołaczkowo". 

14. Oświadczenie Rady Gminy Kołaczkowo w sprawie apelu o wprowadzeniu zerowej 

stawki podatku od towarów i usług na drewno opałowe. 

15. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok.  

16. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 

2022-2027. 



17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Odpowiedzi na zapytania. 

19. Zamknięcie sesji.  

  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

Ad.4 

Wójt Teresa Waszak pogratulowała najlepszym uczniom ze szkół z Gminy Kołaczkowo ora 

wręczyła im nagrody Prymusa Szkoły. Wyróżnienie to jest przyznawane za najlepsze wyniki 

nauczania na etapie klas IV-VIII. Uczniowie, którzy ją otrzymali to: Weronika Błaszak ZSP 

w Kołaczkowie, Julia Filipiak Szkoła Podstawowa im. Królowej Jadwigi w Sokolnikach, 

Juliusz Swędrowski Szkoła Podstawowa im. Jana Brzechwy w Grabowie Królewskim, 

Wiktoria Wysakowska Społeczna Szkoła Podstawowa we Wszemborzu, Maciej Orylski Szkoła 

Podstawowa w Bieganowie. Rodzice uczniów otrzymali list gratulacyjny. 

Ad. 5.  

Do protokołu nie zgłoszono uwag i zostały przyjęty. 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 6. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła  informację  z  realizacji  zadań w okresie 

międzysesyjnym. 

Ad. 7.  

Wójt Teresa Waszak przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  w  okresie międzysesyjnym 

oraz informację z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. Informacje pisemne 

w załączeniu nr 3 i 4. 

Ad. 8.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała o braku odpowiedzi na interpelacje. 

Ad. 9. 



Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że interpelacje nie wpłynęły. 

Ad. 10.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że Rada Gminy spośród dwóch 

kandydatów wyłoniła laureata nagrody im. Władysława Stanisława Reymonta w osobie Pani 

Małgorzaty Jakubowskiej, Radnej Gminy Kołaczkowo, sołtys wsi Grabowo Królewskie, 

przewodniczącej KGW Grabowo Królewskie, Prezes Stowarzyszenia „Aktywne Grabowo 

Królewskie”, a także działaczka społeczna. Nagroda im. Wł. St. Reymonta przyznawana jest 

za szczególne osiągnięcia i działalność na rzecz Gminy Kołaczkowo. Wójt Teresa Waszak 

wręczyła Pani Małgorzacie Jakubowskiej statuetkę, natomiast Przewodnicząca Danuta 

Grabowska złożyła serdeczne gratulacje oraz wręczyła kwiaty.  

Ad. 11.  

Aneta Nowak przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Kołaczkowo na rok szkolny 2022/2023. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XLII/296/2022 w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kołaczkowo 

na rok szkolny 2022/2023. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5. 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 12.  

Milena Świątek kierownik referatu oświaty przedstawiła projekt uchwały zmieniający Uchwałę 

Nr II/13/2018 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 11 grudnia 2018 roku w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, zmienioną Uchwałą Nr VI/44/2019 

Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 15 kwietnia 2019 r. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XLII/297/2022 zmieniającą Uchwałę Nr II/13/2018 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 11 

grudnia 2018 roku w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, 

zmienioną Uchwałą Nr VI/44/2019 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 15 kwietnia 2019 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6. 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 



Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 13.  

Milena Świątek kierownik referatu oświaty przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół podstawowych z terenu 

Gminy Kołaczkowo". 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XLII/298/2022 w sprawie przyjęcia „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży szkół podstawowych z terenu Gminy Kołaczkowo". 

Uchwała stanowi załącznik nr 7. 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 14.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała treść oświadczenia Rady Gminy Kołaczkowo 

w sprawie apelu o wprowadzeniu zerowej stawki podatku od towarów i usług na drewno 

opałowe. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” przyjęła oświadczenie 

Rady Gminy Kołaczkowo w sprawie apelu o wprowadzeniu zerowej stawki podatku 

od towarów i usług na drewno opałowe. 

Oświadczenie stanowi załącznik nr 8. 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 15.  

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  

w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15  głosami „ZA” podjęła Uchwałę  

Nr XLII/299/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 

rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9. 



Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

Ad. 16 

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 2022-2027. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę  

Nr XLII/300/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo  

na lata 2022-2027. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 17 

Sołtys Dawid Musielak zapytał na jakim etapie jest opracowanie projektu remontu drogi 

Zieliniec Huby. Zgłosił do wykoszenia pobocze przy drodze Zieliniec-Bieganowo oraz 

wycięcie krzaków przy drodze Zieliniec Huby. 

Sołtys Aurelia Banaszak zapytała czy będzie powołana komisja w sprawie szacowania suszy 

w rolnictwie. 

Sołtys Wioletta Dzienniak złożyła podziękowanie Powiatowemu Zarządowi Dróg we Wrześni 

za odmalowanie przejścia dla pieszych w miejscowości Spławie. Zapytała o możliwość 

zamontowania, przed przejściem dla pieszych w miejscowości Spławie, powierzchni 

zwalniającej ruch.  

Józef Lisiecki sołtys Cieśle Małe złożył podziękowanie za wykoszenie poboczy dróg.  

Radny Jerzy Siemiątkowski zapytał czy powołanie dyrektora dla Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Kołaczkowie odbyło się zgodnie z prawem. Do Rady Pedagogicznej przy 

ZSP w Kołaczkowie wpłynął wniosek o zaopiniowanie obsadzenia stanowiska  dyrektora 

jednostki na 5 lat. Na komisji wspólnej Rady Gminy został przedstawiony wniosek wójta 

o powołanie dyrektora na 1 rok. Wobec powyższego opinia Rady Pedagogicznej jest 

nieadekwatna i powołanie dyrektora jest niezgodne z prawem.  

Radny Jerzy Siemiątkowski zgłosił, iż w dotychczasowym zakładzie w którym powstawał susz 



jajeczny w Bieganowie nastąpiła zmiana produkcji. Mieszkańcy zgłaszają wydobywający się 

fetor z firmy oraz podejrzenie spuszczania nieczystości do Wrześnicy. 

Radny Jerzy Woś chciałby uzyskać informacje w sprawie projektów dróg, które firma 

projektowa miała wykonać do końca czerwca.  

Radny Michał Stefański zapytał czy można zakupić koło ratunkowe, które znajdowałoby się 

przy stawku zarządzanym przez stowarzyszenie "Złota Rybka" na ulicy Wrzesińskiej, ponieważ 

zdarzył się przypadek, że dziecko wpadało do wody. Zgłosił wniosek o wycięcie lub przycięcie 

drzewa znajdującego się przy wyjeździe z ul. Polnej na ul. Wrzesińską w Kołaczkowie, 

ponieważ ogranicza widoczność przy wyjeździe na drogę wojewódzką.  

Sołtys Aurelia Banaszak zgłosiła do wycięcia lub przecięcia drzewo Lipy znajdujące się przy 

drodze do Budziłowa przy wjeździe na ulicę polną.  

Radny Jerzy Woś zgłosił do przecięcia gałęzie drzewa przy drodze prowadzącej do szkoły 

po lewej stronie.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska zgłosiła do przecięcia drzewa i krzewy na ulicy Zakole 

w Sokolnikach po lewej stronie.  

Sołtys Wioletta Dzienniak zgłosiła do wycięcia pobocza dróg powiatowych Spławie - Tarnowa. 

Pan Henryk Waszak zwrócił się do komisji rolnictwa zgłaszając straty w zasiewach 

i w ogrodzeniu. Podczas budowy drogi wojewódzkiej inwestor wykonuje prace związane 

z inwestycją na jego prywatnym gruncie. Dodatkowo inwestor wykopuje kamienie graniczne 

z jego prywatnej nieruchomości. Zgłosił również straty w uprawach, ponieważ po zasadzeniu 

ziemniaków i zasianiu buraków zostały one zniszczone przez inwestora.  

Radny Jerzy Woś stwierdził, że należy zwołać komisję rolnictwa, natomiast nie mamy wpływu 

na działania inwestora, ale możemy się do tego tematu odnieść. Uważa, że komisja powinna 

zapoznać się z tą sytuacją. Poprosił, aby skontaktować się z inwestorem i zaprosić wykonawcę 

na posiedzenie komisji. 

Sołtys Aurelia Banaszak powiedziała, że rolnicy z Miłosławia otrzymali odszkodowania 

od inwestora.  

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska stwierdziła, że należy poczekać z ustaleniem 

terminu komisji i dostosować go do obecności inwestora.  

Pan Henryk Waszak uważa, że inwestor nie jest w stanie wskazać jak daleko będzie pas 

drogowy, kamienie graniczne również nie będą ponownie wkopane. Zgłosił niezadowolenie 

z powodu braków w dostawie wody przez 5 dni w godzinach rannch.  

Sołtys Wioletta Dzienniak zapytała czy komisja rolnictwa będzie szacowała szkody 

wyrządzone z suszą w rolnictwie.  

Radny Jerzy Woś powiedział, że komisja rolnictwa nie prowadzi szacowania szkód 

w rolnictwie.  

Ad. 18 

Odpowiedzi udzieliła wójt informując, że: 



-  projekt na wykonanie nakładki na drodze Zieliniec Huby jest przygotowany. Ze względu 

na ograniczony czas związany z realizacją inwestycji w Bieganowie i rozliczeniem rewitalizacji 

przedszkola i pałacu Reymonta nie został jeszcze ogłoszony przetarg na wykonanie tego 

zadania. 

- zadania związane z wykoszeniem poboczy przy drodze Zieliniec Huby zostaną wykonane 

podczas realizacji inwestycji.  

- gmina nie posiada informacji, by nasz teren został objęty suszą. 

- drzewo Lipy przy wyjeździe na Budziłowo należy zlokalizować i określić do kogo należy. 

Może być podcięte jedynie w okresie jesienno-zimowym.  

- wójt poprosiła o napisanie wniosku w sprawie zamontowania maty spowalniającej w Spławiu 

oraz wykoszenia poboczy, który zostanie przekazany do Zarządu Powiatu we Wrześni. 

- wójt wyjaśniła, że pierwsza wersja pięcioletniego okresu powołania dyrektora została 

wycofana z Kuratorium Oświaty. Na podstawie art. 63 Prawo Oświatowe dyrektor zostanie 

powołany na okres 10 miesięcy i w tym wypadku nie jest potrzebna opinia Rady 

Pedagogicznej.  

Radny Jerzy Siemiątkowski powiedział, że organ prowadzący może powierzyć pełnienie 

obowiązków dyrektora szkoły wicedyrektorowi, a w szkołach, w których nie ma wicedyrektora, 

nauczycielowi tej szkoły, nie dłużej niż na okres 10 miesięcy. Stanowisko dyrektora można 

powierzyć na pięć lat jeżeli był ogłoszony konkurs i nikt się nie zgłosił, jednak musi być opinia 

Rady Pedagogicznej. W wyjątkowych przypadkach można ten okres skrócić do jednego roku.  

- Starostwo Powiatowe we Wrześni wydało decyzję pozwalającą na prowadzenie dodatkowej 

działalności w Bieganowie. Pojawiły się utrudnienia, które zostały zgłoszone do 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska oraz Powiatowego Lekarza Weterynarii i 

sanepidu. Wcześniej odbyła się kontrola z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska, 

która stwierdziła przekroczenie pewnych parametrów zawartych w pozwoleniu z Starostwa 

Powiatowego. Decyzja która została wydana obejmowała pracę 1 zmianową, a w tej chwili 

praca odbywa się na 2 lub 3 zmiany. Pylenie oraz dokuczliwość prowadzonej działalności jest 

duża. W decyzji zostało uwzględniona duża szkodliwość dla środowiska naturalnego, natomiast 

nie uwzględniono czynnika ludzkiego.  

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska zapytała co stoi na przeszkodzie, aby powołać 

oddzielnego dyrektora do ZSP w Kołaczkowie. Uważa, że z tego powodu rodzą się formalne 

kłopoty,  tj. dwie różne jednostki organizacyjne, jedna osoba będąca dyrektorem będzie musiała 

mieć dwie umowy. Uważa, że należy powołać inną osobę na dyrektora szkoły w Kołaczkowie 

i wtedy każdy kierownik odpowiada za swoich pracowników i dzieci chodzące do tej szkoły. 

Twierdzi, że te dwie osoby porozumieją się odnośnie planu i sposobu nauczania. Wnioskuje, 

aby jeszcze raz przemyśleć tą prośbę. Kompetencje w tej sprawie należą do pani wójt, natomiast 

radni często otrzymują pytania od mieszkańców dotyczące tego tematu.  

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że konkurs miał być ogłoszony 6 czerwca, ale do niego 

nie doszło. Rozważono różne możliwości np. przekierowanie funkcji dyrektora szkoły, ale 

tylko jeden nauczyciel posiada odpowiednie kwalifikacje. Wybór osoby z grona 



pedagogicznego na dyrektora szkoły nie jest prosty. Jest to funkcja bardzo odpowiedzialna, 

do pełnienia której należy mieć pewne predyspozycje.  

Radny Jerzy Siemiątkowski wyjaśnił, że wójt może powierzyć stanowisko dyrektora szkoły 

w Kołaczkowie na 5 lat. W wyjątkowych sytuacjach może ten okres skrócić do 1 roku. Chcąc 

powierzyć obowiązki dyrektora na 10 miesięcy należy wybrać osobę z tej szkoły.  

Wójt Teresa Waszak uważa, że jeżeli Kuratorium Oświaty udzieliło zielonego światła i pani 

Anna Zimna spełniła się przez ostatni czas na stanowisku dyrektora, to można powierzyć jej 

takie obowiązki, by przez okres inwestycji zarządzała jedną i drugą szkołą. Nie ma podstaw 

do wątpliwości, że tę funkcję będzie wykonywała niewłaściwie.  

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska powiedziała, że nie ma zastrzeżeń  

personalnych, tylko do nadmiaru obowiązków, które będzie ponosiła jedna osoba. Każda szkoła 

jest odrębną jednostką organizacyjną pomimo tego, że uczniowie będą się uczyli w jednej 

szkole, to nadal będą to dwie jednostki organizacyjne. Dużo łatwiej byłoby, gdyby każda szkoła 

miała oddzielnego dyrektora odpowiedzialnego za młodzież, dzieci i pracowników danej 

szkoły.  

Radny Jerzy Siemiątkowski uważa, że było jeszcze jedno wyjście, ponieważ Minister Edukacji 

i Nauki Przemysław Czarnek umożliwił przedłużenie kadencji dyrektorom szkół, a pani Wójt 

nie skorzystała z tej możliwości. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że od 1 września szkoła w Kołaczkowie i w Grabowie 

Królewskim musi mieć dyrektora. Nie zostali oni wyłonieni w konkursie, ponieważ nie było 

zgłoszeń. Problem z wyborem dyrektorów jest ogólnokrajowy. Jednym z powodów tego 

zjawiska są wynagrodzenia, stąd podjęta wcześniej uchwała dotycząca zwiększenia dodatku 

funkcyjnego i motywacyjnego, aby zrekompensować dyrektorom wynagrodzenie 

nieadekwatne do pełnionej funkcji. Nauczyciele z kilkoma nadgodzinami mają wyższe 

wynagrodzenia niż dyrektorzy. Proponuje na czas trwania inwestycji dać możliwość wykazania 

się pani dyrektor Annie Zimnej na stanowisku dyrektora w obu szkołach, gdyż jako dyrektor 

spełni oczekiwania rodziców i uczniów. 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska  stwierdziła, że przekazała podsumowanie 

stanowiska radnych. Natomiast decyzja należy do pani wójt. 

Radny Jerzy Siemiątkowski powiedział, że nie możemy powołać wicedyrektora w żadnej 

ze szkół, ponieważ przepisy mówią, że stanowisko wicedyrektora można powołać w szkole, 

w której jest więcej niż 12 oddziałów.  

- termin opracowania projektów dróg został wydłużony aneksem do umowy do końca sierpnia. 

Radny Jerzy Woś złożył wniosek, aby wykonać prace polegające na wycięciu odrostów przy 

drzewie, które utrudniają widoczność przy wyjeździe na drogę wojewódzką.. 

- zdarzenie przy stawku na ulicy Wrzesińskiej było jedno. Stawek jest czynny i można z niego 

korzystać pod opieką dorosłych. Wniosek będzie przedstawiony stowarzyszeniu. 

- wycięcie  narastające krzewy na ul. Zakole, również znajduje się tam plantacja kukurydzy 

i rzepaku, która pochyliła się w kierunku drogi powiatowej i one faktycznie ograniczają 

widoczność. Podobna sytuacja jest na wyjeździe z drogi powiatowej z kierunku Gorazdowa 



na drogę powiatową do Kołaczkowa. Pracownicy urzędu gminy zostali powiadomieni 

i przycięli rosnące tam zakrzewienia.  

- zgłoszenie pana Henryka Waszaka dotyczy inwestycji Wielkopolskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Projekt był opracowany kilka lat temu, inwestycja była podzielona na dwa 

etapy, a teraz jest realizowana w całości. Było zorganizowane spotkanie dla mieszkańców, 

którzy mają nieruchomości i posesję przy tej drodze wojewódzkiej. Spotkanie odbyło się w 

świetlicy wiejskiej we Wszemborzu w czasie, gdy inwestycja była na etapie koncepcji 

i przygotowania projektu. Wówczas można było zgłaszać swoje wnioski, pytać o szerokość 

zajmowanych obszarów. Jest to inwestycja celu publicznego i drogi wojewódzkie uzyskały 

stosowne pozwolenia. W celu wyjaśnienia zgłoszonych tematów skontaktujemy się z osobą 

kompetentną i zaprosimy ją na takie spotkanie. Znając przepisy wykonawca realizuje 

inwestycję zgodnie z zatwierdzonym projektem. Bardzo wiele można było uzgodnić zanim 

nastąpił przetarg i została podpisana umowa na wykonawstwo, natomiast w tej chwili 

możliwości są niewielkie.  

Radny Jerzy Woś odpowiedział, że komisja rolnictwa chciałaby uczestniczyć w tym spotkaniu. 

Pan Henryk Waszak potwierdził, że spotkanie odbyło się w 2017 roku. Wówczas nie zdawał 

sobie sprawy, że wykonawca będzie niszczył plony i jego uprawy bez zapytania się o zgodę.  
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